



K-LINK International Sdn. Bhd. (496046-H)
康立全球有限公司 (AJL 931316)

WISMA K-LINK
45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama,
58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel: +603-7948 2333
Fax: +603-7948 2338
E-mail: info@k-link.com
Website: www.k-link.com

Date : 08 March 2021

To : K-LINK International Branches, Stockists, Mobile Stockists and Distributors

Subject: **K-Globalink New Feature - Replicator Link Generator**

We are excited to inform you that there is a new feature of Replicator Link Generator in K-Globalink for both e-commerce website and mobile apps platform.

You can now generate and personalize your own replicating URL link with specific K-LINK product and share it to your prospect or customer via social media at anytime, anywhere.

Once your prospect or customer made the purchase via your URL link, they will automatically become your new network distributor with the introducer and sponsor that you had pre-assign in your URL link. Besides, you will also earn retail profit, gain commission from the sales BV and also stand a chance to become K-LINK Wellness Representative.

We believe this Replicator Link Generator will provide you a more convenient, secure and seamless digital experience of prospecting.

For more information, please contact Marketing Department at 03-7948 2333. Thank you.

Tarikh : 08 March 2021

Kepada : Cawangan, Stokis, Stokis Mobil dan Pengedar K-LINK International

Subjek : **Fungsi Baru K-Globalink - Penjana Pautan Replikator**

Dengan sukacitanya kami ingin memaklumkan bahawa fungsi baru Penjana Pautan Replikator tersedia sekarang di laman web e-dagang K-Globalink dan aplikasi mudah alih.

Anda kini boleh menjana dan memperibadikan pautan URL sendiri dengan produk K-LINK tertentu dan berkongsi kepada prospek atau pelanggan melalui media social pada bila-bila masa, di mana jua tempat.

Setelah prospek atau pelanggan anda membuat pembelian melalui pautan URL anda, mereka akan menjadi pengedar rangkaian anda secara automatik. Kod introducernya dan kod sponsornya adalah mengikut kod yang telah ditetapkan oleh anda dalam pautan URL. Selain itu, anda juga akan mendapat peruntungan runcit, komisen dari jualan BV dan berpeluang menjadi Wellness Representative K-LINK.

Kami percaya fungsi Penjana Pautan Replikator ini akan memberikan anda pengalaman digital yang lebih mudah, selamat dan lancar.

Sila hubungi Bahagian Pemasaran pada 03-7948 2333 untuk keterangan lebih lanjut. Terima Kasih.



K-LINK International Sdn. Bhd. (496046-H)
康立全球有限公司 (AJL 931316)

WISMA K-LINK
45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama,
58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel: +603-7948 2333
Fax: +603-7948 2338
E-mail: info@k-link.com
Website: www.k-link.com

日期：2021年03月08日

诚至：康立全球分行，存货商，流动存货商及直销商

通告：**K-Globalink 新功能-复制链接器**

康立全球很高兴的在此宣布，复制链接器功能现已在 K-Globalink 电子商务网站和移动应用程序上操作。

您能选择康立全球所特定的产品以生成您专属的 URL 链接，并随时随地通过社交媒体的方式将它发送到您的潜在客户或顾客。

一旦您的潜在客户或顾客通过您所发送的 URL 链接下了订单，他们将自动成为您的网络直销商。他们的介绍人和保荐人将根据您预先设置在 URL 链接里的保荐人和介绍人而定。此外，您不但可从销售中赚取零售利润，还可以从销售 BV 中增加您的花红，并有机会成为康立的保健顾问。

我们相信，此复制链接器将为您提供更便捷，安全和无缝的勘探数码体验。

有关更多详情，请致电 03-7948 2333 与市场部联系。谢谢！

Dato' Dr. Darren Goh
Group Managing Director